[bookmark: _GoBack]授權同意書

本人_______________茲同意無償授權國立臺灣大學外國語文學系，以及該系同意合作之單位，使用本人製作之____________________________________（題目）資料。必要時本系得進行編輯、重製、翻譯、公開傳輸，提供使用者閱覽。
I hereby agree to grant the Department of Foreign Languages and Literatures at National Taiwan University, as well as its approved collaborating units, a free license to use the material I have produced titled ____________________________________. If necessary, the Department may edit, reproduce, translate, publicly transmit, and provide it for users' viewing.

本人保證上列資料未侵害任何第三人之智慧財產權。
I guarantee that the above-mentioned material does not infringe upon any third party's intellectual property rights.

本授權同意書為非專屬授權，本人簽署後對授權著作仍擁有著作權，可自行使用。
This authorization agreement is a non-exclusive license. After signing, I will still retain the copyright of the authorized work and may use it independently.


授權人簽名（Signature）：                    
E-mail：
電　話（Telephone）：
地　址（Address）：
日期（Date）：


[bookmark: _Hlk181650416]主任（Chair of the Department）：
日期（Date）：







本份授權同意書由國立臺灣大學外國語文學系留存。
This Agreement is retained by the Department of Foreign Languages and Literatures, NTU.


授權同意書/Agreement

本人_______________茲同意無償授權國立臺灣大學外國語文學系，以及該系同意合作之單位，使用本人製作之____________________________________（題目）之資料。必要時本系得進行編輯、重製、翻譯、公開傳輸，提供使用者閱覽。
I hereby agree to grant the Department of Foreign Languages and Literatures at National Taiwan University, as well as its approved collaborating units, a free license to use the material I have produced titled ____________________________________. If necessary, the Department may edit, reproduce, translate, publicly transmit, and provide it for users' viewing.

本人保證上列資料未侵害任何第三人之智慧財產權。
I guarantee that the above-mentioned material does not infringe upon any third party's intellectual property rights.

本授權同意書為非專屬授權，本人簽署後對授權著作仍擁有著作權，可自行使用。
This authorization agreement is a non-exclusive license. After signing, I will still retain the copyright of the authorized work and may use it independently.


授權人簽名（Signature）：                
E-mail：
電　話（Telephone）：
地　址（Address）：
日期（Date）：


主任（Chair of the Department）：
日期（Date）：







本份同意書由授權人留存。
This Agreement is retained by the licensor.
